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Mötesprotokoll 
 
Styrelsemöte 
 
26 september 2022, Karlsnäs 
 
Närvarande: 
Lennart Smedenmark ROK   ordförande 
Gunnel Henrysson  Karlskrona SOK sekreterare 
Lars Svensson  OKV 87  tävling-planering 
Annika Josefsson  OK Orion  Kassör 
Anders Sundelin  OK Orion  V Ordförande 
Christian Lindblom   Stigmännen  Ungdom 
Cecilia Lingerud         OK Skogsfalken      Utbildning 
 
Håkan Lindberg  OKV 87  Valberedning 
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Vid protokollet: Gunnel Henrysson   Justerat av: 
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§1 Mötets öppnande. 
Mötet öppnades av ordförande som hälsade alla välkomna. Håkan Lindberg från 
valberedningen hälsades välkommen. Underlag inför årsmötet 2023 diskuterades.. 

 
§2 Dagordningen. 

Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående protokoll 
 Protokollet från förra mötet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§4 AP-lista 

Punkten om att tunnelskydd/vindskydd samt komplettering av tävlingströjor skall 
 anskaffas kvarstår.   

 
§5 Rapporter/Skrivelser 

Information från SOFT: Omstarten omgång 2, Återstartsstöd för föreningar. 
https://www.svenskorientering.se/Nyheter/forbundsnytt/omstarten-
omgang2aterstartsstodforforeningar/ 
Höstens tränarutbildningar kommer också att subventioneras med omstartspengar. 
 
Christian deltog i OCAD webbseminarium för kartritare förra måndagen.  
https://www.svenskorientering.se/Arrangera/kartfragor/traffarochmotesplatser/ 
 
Blekingecupen och Ungdomsserien har avslutats. Resultat finns på hemsidan. 
 
Det är ordförande- och arrangemangskonferens i Upplands Väsby den 19-20 
november. Lennart och Lasse skall närvara. 
 
Markkontaktansvarig påminner om att tävlingsområden ska in (helst i Eventor) 
senast 1 november. Detta för att kunna ha en konstruktiv dialog med länsstyrelse 
och andra.  
Nästa års Vilselöpet är ändrat till lördagen den 16/10 (i stället för 17/10). 
 
Cecilia redogjorde för ett juryärende från Ultra-lång-DM där en klass ströks. 
 
Banläggarkurs: Arbete pågår med att hitta kursledare. 
 
Hemsidan: Christian fortsätter med arbetet med att lägga om hemsidan. Vid 
årsskiftet stänger hemsidan på IdrottOnline. Innan dess ska den nya hemsidan 
driftsättas och vi ska hinna flytta över information dit. SOFT ansvarar för hemsidan 
och mer info ska komma i närtid. 
 
Det blev inga framskjutande placeringar av Blekinge-ungdomar på USM detta år. 
Resa till USM blev gemensam med Smålands OF. Var problem med brist på logi på 
grund av riksdagsval så Småland och Blekinge hamnade på annan skola än övriga.  
 
Stort intresse för resa till Daladubbeln från ungdomarna, blir stor buss. 
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§6 Höstkonferenser 
Datum för höstkonferenserna kl.18-21 på Karlsnäsgården fördelades enligt följande: 
Ungdom: 14/11 
MTBO: 16/11 
Ordförande: 28/11 
IT: 28/11 
Arrangemang: 30/11 
Banläggning: 7/12 
 
Cecilia lägger ut inbjudan på Eventor. 

 
§7 Övriga frågor 
 Det fanns inga övriga frågor att behandla. 
 
§8 Nästa möte 

Nästa möte 10/10 ställdes in. Nästa styrelsemöte blir därmed 21/11 på Karlsnäs 
kl.18.30. Fika från 18.00.  

 
§9 Avslutande 
 Ordförande förklarade mötet avslutat.  


